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Formandens initialer: 

Fællesbestyrelsesmøde onsdag den 19. 

september 2018 kl. 16-18 på Skarrild 

Skole 

Elevrådet medvirker i mødet. 

Fraværende:  

Afbud fra Folke og Karoline. 

(Skolen gav brød) 

  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

  

1. Referat. 

Godkendelse af referatet 15.08.18. 

 

 

Ad 1: 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering. 

Orientering fra skole, kulturcenter, daginsti-

tution og medlemmer. 

 

 

Ad 2: 

Gunnar orienterede om: 

- Halgulvet er ny-lakeret efter, at halbestyrelsen 

har repareret diverse huller  

- Annette Thrane er i virksomhedspraktik som 

servicemedarbejder 

- Deltagelse i tekniskservice fællesskab med 

Sdr. Felding og Kibæk 

- Hjemmeundervisning af elev. 

Ane Vera orienterede om: 

- Arbejdslørdag var en succes – 1000 tak! 

- Problematik med hjemsendelse af børn– info 

udsendes! 

- Ændring af frugtordning i fritidshjemmet. 

 

Thomas orienterede kort om samrådsmødet. 

Lars orienterede om 4. kl. i N/T deltager i ”Micro 

bit” med DR. 

Majbritt orienterede om kontraktmødet med Folke og 

Pia Elgetti (CBL), hvor de drøftede lav sprogvurde-

ring, kompetenceudvikling og besparelser. 

 

3. Elevrådet                                  

Elevrådet orienterer om deres eget valg 

samt ønsker og tiltag i 2018-19. 

Ad 3: 

Elevrådsformand: Alexander 6. kl. 

Næstformand: Josefina 5. kl. 

Elevrådet orienterede om: 

- Fortsat brug af indesko-ordning 

- Vedr. slik ønskes samme ordning som nu, 

hvor det er tilladt til fødselsdag, juleaktivi-

tetsdag, før jul og sidste skoledag.  

- Udvalget i skoleboden er varieret og godt 

- Forældre vurderer og tager ansvar for mad-

pakkens indhold 

- Mobilfri skole fortsætter - Vi er mere sammen 
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Bestyrelsens forældrerepræsentanter orienterede om, 

at 1.-, 2,-, 3.- og 5. kl. har drøftet og aftalt max. sli-

mængde på 100 -200 g ved f.eks. sidste dag før jul. 

4. Principper.                                

Som aftalt på sidste møde optages landsby-

centrets oversigt over nuværende princip-

per: 

1. Princip for trivsel inkl. mobbehand-

leplan 

2. Princip for IT 

3. Princip for info 

4. Princip for lejr, ekskursioner m.m. 

5. Princip vedr. overgange dagpleje, 

børnehave, fritidshjem og skole 

6. Princip for skole-hjem-samarbejdet 

7. Lokale- og haludlån (”et princip”) 

8. Princip for inde-sko-ordning (elev-

rådsbeslutning) 

9. Mangler vi et princip for slik og ka-

ger?  

10. Skolen er mobilfri, men hvad med 

daginstitutionen? 

 

 

 Ad 4:  

Følgende principper genoptages i revideret udgave på 

næste møde: 

1. Inklusionshæftet fra 2017 erstatter på en måde 

principperne. Aftalt at vi bibeholder princip-

papiret med henvisning til inklusionshæftet. 

2. Princip for IT opdateres af Lars. 

3. Princip for info opdateres af Lars. 

4. Princip for lejr m.m. er ok! 

5. Princip for overgange er ok! 

6. Princip for skole-hjem opdateres af Lars og 

Ane Vera. 

7. Anvisningsprincip opdateres med gebyr d.d. 

8. Princip med indesko-ordning fortsætter. 

9. Retningslinjer på klasse niveau. Drøftelse af 

om madpakken er et forældreansvar. Børne-

havens madpakke optages kort på kommende 

forældremøde. 

10. Forsøge at samordne landsbycentrets mobil-

regler. (Ane Vera, Folke og Gunnar) 

5. Busproblemer.                                                             

På seneste møde aftalte vi at optage og 

drøfte busproblemer, som er opstået på det 

seneste. Bussen har enkelte morgener ude-

blevet og enkelte chauffører bør opfordres 

til at følge sikkerhedsreglerne. 

 

Afdeling for Vej, Trafik og Byggemodning 

under forvaltningen, Teknik og Miljø står 

for administration af elevbefordring og har 

hermed kontakten til busselskabet, Herning 

Turist. 

 

 

Ad 5:  

Ved enkeltstående sager bedes forældre kontakte 

busselskabet. 

Ved gentagne tilfælde kontaktes skoleleder, og besty-

relsen kan optage sagen. 

 

6. Evaluering af forældremøder 

Evaluering af afholdte forældremøder i 1.-

6.kl., hvor bl.a. inklusionshæftet blev gen-

nemgået. 

Der er bl.a. kommet tilbagemelding på at 

inklusion blev drøftet meget kort, spisepau-

sen bør være længere m.m. 

Ad 6:   

Udsættes. 
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7. Budget 2019-22 

Den 20.06.18 (punkt 6) drøftede vi budget 

2019 og talte bl.a. om, at daginstitution og 

skole allerede var pålagt en besparelse in-

den byrådets budgetseminar.  

Efterfølgende har vi fået viden om, at sko-

ler og daginstitutioner samlet set skal spare 

noget mere bl.a. på grund af modernisering 

og effektivisering. F.eks. er skolernes be-

sparelse på 10 mio. snarere det dobbelte, 

når vi lægger sommerens besparelse oven í. 

 For at indhente noget af besparelsen fore-

slår byrådet, at der etableres SFO i stedet 

for fritidshjem, da man på den måde kan 

øge forældrebetalingen. Det vil samtidig 

betyde, at organisatorisk flytter fritidshjem 

fra dagtilbud til skolen.  

Landsbycentrets MED-udvalg indstiller den 

03.09.18 et høringssvar til fællesbestyrel-

sens kommentering. Tidsfristen for hø-

ringssvar var/er d.d. kl. 9. Dvs. punktet be-

handles som en efterretningssag 

Ad 7: 

Til efterretning. 

  

  

  

8. Profil. 

Formanden ønsker at optage et punkt vedr. 

skolens profil. Hvilken profil har Skarrild 

Skole i dag, og hvilke ønsker har vi? 

Lasse begrunder med, at daginstitutionen 

har det grønne flag, og på den måde har de 

en rød tråd i deres aktiviteter. Har vi på 

samme måde i skolen en tydelig profil? 

 

Til orientering har fællesbestyrelsen for et 

år siden drøftet bestyrelsens mærkesager, 

herunder profil. 

 

Beslutning 20.09.17, punkt 7: 

Strategi for: 

1. Synlig skole og profilskole. 

Ad 8: 

Udsættes. 
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2. Nye bestyrelsesmedlemmer. 

3. Samarbejde daginstitution, skole og 

foreninger – Skarrild Karstoft 

Landsbycenter. 

4. Samarbejde med Sdr. Felding – et 

læringsfællesskab – være på forkant 

Genoptages for at prioritere og evt. fin-

de flere mærkesager. 

 

Beslutning 25.10.17, punkt. 7 

Punktet prioriteres til næste møde 

 

Ifølge bestyrelsens referater har bestyrelsen 

efterfølgende arbejdet med mærkesagen, 

inklusionshæftet. 

 

 

  

9. Evt. 

 

Ad 9 

Susanne henstiller til, (efter opfordring fra andre for-

ældre) at personale undlader at parkere på de sidste 

pladser før skolegården. 

 

 

 

Referent: Gunnar.  

  

 


